



*VILLAGE DE SENNEVILLE
PROVINCE DE QUÉBEC*

**AVIS PUBLIC
DEMANDE DE
DÉROGATION MINEURE**

Le conseil municipal doit statuer sur la demande de dérogation mineure ci-après, à sa séance ordinaire du lundi 24 février 2014 à 19h30 au centre communautaire George McLeish situé au 20 avenue Morningside, Senneville:

**28, avenue Elmwood
Lot 1 977 103 Cadastre du Québec**

L'objet de la demande est de permettre l'empiétement du garage ajouté en 1988 suite à l'obtention d'un permis et attaché au bâtiment principal, dans la marge de recul latérale nord-est, à une distance de 5,76 mètres de cette limite alors que la marge requise aux termes du règlement de zonage n° 308 est de 6 mètres.

Toute personne intéressée pourra se faire entendre quant à cette demande auprès du conseil lors de cette séance.

DONNÉ ce 7 janvier 2014.

**PUBLIC NOTICE
REQUEST FOR A
MINOR EXEMPTION**

Municipal Council will render a decision on the following request for a minor derogation at its regular sitting to be held on Monday February 24, 2014 at 7:30 pm, at the George McLeish Community Centre, 20 Morningside Avenue, Senneville:

**28 Elmwood Avenue
Lot 1 977 103 Québec Cadastre**

The purpose of the request is to allow the encroachment of the garage added in 1988 following the issuance of a permit and attached to the main building, in the North-East lateral setback at a distance of 5.76 meters from this limit of the property, which is less than the 6.0 meters required under Zoning bylaw no 308.

Any interested person may address Council in regard to this request at this meeting.

GIVEN this January 7, 2014.

Joanne Bouclin, greffière / Town Clerk